
 

 

Besvarelse af spørgsmål nr. 407 (Alm. del), som Folke-
tingets Sundhedsudvalg har stillet til indenrigs- og 
sundhedsministeren den 6. juni 2006 
 

Spørgsmål 407: 
"Vil ministeren redegøre for i hvor mange tilfælde, redningshelikoptereska-

drillen blev brugt til at fragte syge/tilskadekomne i 2004 henholdsvis 2005, 

herunder også opgaver som at møde ambulancer med tilskadekomne/syge 

og overførsler af patienter fra mindre sygehuse til de store traumecentre.” 

 

Svar: 
Jeg har anmodet Forsvarsministeriet om bidrag til brug for besvarelse af 

spørgsmålet.  

 

Forsvarsministeriet har oplyst, at flyvevåbnets statistiske opgørelser over 

anvendelsen af redningshelikoptere ikke muliggør en skelnen mellem de 

enkelte sygehuse, eller hvorvidt en mission starter ved en ambulance. 

Sammentællingen dækker derfor ambulanceflyvninger mellem hospitaler 

fra danske øer m.v. I 2004 var der 310 ambulanceflyvninger, mens der i 

2005 var 374 ambulanceflyvninger.  

 

Jeg kan henholde mig til Forsvarsministeriets oplysninger.  
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